
Vragen van de raad; 
 
Kan de wethouder contact opnemen met Felyx om Rijswijk toe te voegen aan het rijtje steden waar 
de boete systematiek wordt ingevoerd.  
 
Buiten de APV regels die gelden echter weten we allemaal dat deze niet altijd gehandhaafd (kunnen) 
worden door tekort aan handhaving. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Dennis Cupedo 
Beter voor Rijswijk 
 


